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Protokół Nr LXIII/2023 

z sesji Rady Miejskiej w Chojnie 

w dniu 28 grudnia 2023 r. 

Do punktu 1, 2 i 3. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 13.00 i trwała do godz. 14.00. Obrady rozpoczął i prowadził 

przewodniczący rady Radosław Karwan. Przywitał wszystkich zgromadzonych na sesji – 

radnych, panią burmistrz, zastępcę burmistrza, skarbnika Gminy, panią mecenas, dyrektorów 

jednostek gminy, sołtysów oraz pracowników Urzędu Miejskiego.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji udział bierze 14 radnych, co stanowi 

kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Obecni: 

1. Marek Bednarz  

2. Radosław Karwan  

3. Elżbieta Lach  

4. Wojciech Łosowski 

5. Beata Malecka 

6. Bartosz Michno 

7. Monika Odróbka 

8. Norbert Oleśków 

9. Anna Panas  

10. Małgorzata Przybylska 

11. Agnieszka Sikora  

12. Halina Szczygieł 

13. Marlena Witek 

14. Małgorzata Wójcik 

 

Nieobecni: Michał Burak 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący rady stwierdził, że protokół z przebiegu LXII sesji (30.11.2023 r.) został 

sporządzony, uwag do niego nie wniesiono. W związku z brakiem uwag przewodniczący 

poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z LXII sesji (30.11.2023 r.).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bednarz, Radosław Karwan, Elżbieta Lach, Wojciech Łosowski, Beata Malecka, 

Bartosz Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Anna Panas, Małgorzata Przybylska, 

Agnieszka Sikora, Halina Szczygieł, Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Michał Burak 

Do przedłożonego porządku obrad nie wniesiono uwag. Porządek obrad stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Do punktu 4.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Chojna na 2023 rok.  

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 
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Skarbnik A. Górska - zaproponowane zmiany w budżecie gminy Chojna na 2023 rok to 

zmniejszenie budżetu zarówno po stronie dochodów, jak i wydatków o kwotę 248.518,27 zł. 

Wśród zaproponowanych zmian mamy przemieszczenia w planie środków. Po stronie 

dochodów wprowadzamy m.in. rezerwę części oświatowej subwencji ogólnej 10.834 zł, po 

stronie wydatkowej mamy przemieszczenia w planie w zakresie zadań majątkowych. Między 

innymi przenosimy środki z tego roku do 2024 w zadaniu pn. Wielopokoleniowe Centrum 

Spotkań. Jest to kwota 133.000 złotych i kwotę 413.000 złotych przenosimy na przebudowę 

świetlic wiejskich w miejscowości Jelenin, Strzelczyn, Godków Osiedle do 2024 roku. 

 

Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Chojna na 2023 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bednarz, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Wojciech Łosowski , Beata Malecka, 

Bartosz Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Anna Panas, Małgorzata Przybylska, 

Agnieszka Sikora, Halina Szczygieł, Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Michał Burak 

Uchwała Nr LXIII/496/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Chojna na 2023 rok została 

podjęta i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Do punktu 5. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Chojna na lata 2023-2036. 

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 

Skarbnik A. Górska - zaproponowane zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2023-2036 aktualizują plan dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów budżetu Gminy 

Chojna, jak również przedsięwzięć, w tym zadań majątkowych, o których była mowa we 

wcześniejszej uchwale. 

 

Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chojna na lata 

2023-2036. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bednarz, Radosław Karwan, Elżbieta Lach, Wojciech Łosowski , Beata Malecka, 

Bartosz Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, 

Agnieszka Sikora, Halina Szczygieł, Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Michał Burak 
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Uchwała Nr LXIII/497/2023 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Chojna na lata 2023-2036 została podjęta i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Do punktu 6.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Chojna na 2024 

rok. 

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 

Skarbnik A. Górska - zaprojektowany budżet gminy Chojna na 2024 rok przedstawia się 

następująco. Zaplanowaliśmy dochody na poziomie 88.480.437 złotych, w tym dochody 

bieżące na poziomie 66.584.450 złotych i dochody majątkowe na poziomie 21.895.987 złotych. 

Strona wydatkowa budżetu to limit na poziomie 88.814.977 złotych, z czego wydatki 

majątkowe to 23.852.387 złotych. Szacujemy, że budżet zamknie się deficytem na poziomie 

334.540 złotych, który zostanie sfinansowany wolnymi środkami w tej samej kwocie. 

Przychody budżetu planuje się na poziomie 2.334.540 zł, rozchody budżetu na poziomie 2 mln 

zł. Są to spłaty wcześniej zaciągniętych zobowiązań. W budżecie zaplanowaliśmy rezerwy i 

jest to rezerwa ogólna 860.900 zł oraz rezerwa celowa, w tym na zadania z zakresu zarządzania 

kryzysowego 162.000 zł. W budżecie zaplanowaliśmy również dotacje, zarówno dla 

podmiotów z sektora finansów publicznych, jak i spoza sektora finansów publicznych. Dla 

Centrum Kultury zaplanowana została kwota 2.730.000 zł, natomiast dla podmiotów spoza 

sektora finansów publicznych 2.197,000 złotych. Jest tutaj wiele zadań, które będą realizowane 

w formie dotacji. Są to zadania związane z bezpieczeństwem przeciwpożarowym, z ochroną 

bezdomnych zwierząt, z szeroko pojętą kulturą, sportem i rekreacją oraz dotacje na zabytki. 

Jeśli chodzi o środki znaczone w budżecie, czyli środki funduszu alkoholowego, zaplanowana 

została kwota 400 tysięcy na przeciwdziałanie alkoholizmowi. Jeśli chodzi o gospodarkę 

odpadami, ten system ma się finansować sam. Szacujemy, że zarówno dochody, jak i wydatki 

z tego tytułu, będą na poziomie 3.658.638 zł. W budżecie są zadania majątkowe, które są 

finansowane z kilku funduszy. Jest to m.in. Fundusz Inwestycji Lokalnych, jest to Fundusz 

Polski Ład oraz Fundusz Rozwoju Dróg Samorządowych. Wśród tych zadań majątkowych jest 

między innymi przebudowa infrastruktury drogowej. Jest to poprawa bezpieczeństwa 

niechronionych uczestników ruchu, jako remont nawierzchni ulicy Narciarskiej. Na to zadanie 

zaplanowaliśmy 1,204 mln zł. To zadanie jest dofinansowane na poziomie 704.000 złotych.  

W budżecie są również zadania związane z poprawą infrastruktury bezpieczeństwa 

przeciwpożarowego. Na to zadanie planujemy 1.070 .000 zł, z dofinansowaniem z Polskiego 

Ładu w kwocie 1 mln złotych. Kontynuujemy realizację zadań, takich jak Wielopokoleniowe 

Centrum Spotkań czy przebudowa świetlic wiejskich w miejscowościach: Jelenin, Strzelczyn  

i Godków oraz budowa miejsca spotkań Ochotniczych Straży Pożarnych w Krajniku Górnym. 

Tutaj wartość zadania ponad 3,4 mln zł, z czego 3,318 mln to dofinansowanie również z 

Polskiego Ładu. W budżecie mamy zaplanowane dotacje na zabytki w wysokości 1.207.000 

złotych. Z Ministerstwa Sportu otrzymaliśmy dofinansowanie na budowę nowego 

wielofunkcyjnego boiska z zadaszeniem przy Szkole Podstawowej numer 2 w Chojnie. 

Wartość zadania to 1.960.000 złotych, natomiast dofinansowanie na poziomie 1.368.900 

złotych. W budżecie zaplanowaliśmy również środki na przebudowę, poprawy dostępności 

placów zabaw. Tutaj oszacowaliśmy to zadanie na poziomie 450 tysięcy złotych, natomiast 

dofinansowanie to 334.428 złotych. W budżecie zaplanowano środki z tytułu Funduszu 

Sołeckiego w wysokości 638.208,02 zł. 

Radny N. Oleśków - jaki jest okres realizacji tego zadaszonego boiska?  

Skarbnik A. Górska - 2024 rok.  

 

Więcej uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady odczytał uchwałę Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 22 listopada 2023 roku  
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w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały budżetowej gminy Chojna na 2024 rok. 

Następnie przystąpił do uruchomienia procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Chojna na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bednarz, Radosław Karwan, Elżbieta Lach, Wojciech Łosowski, Beata Malecka, 

Bartosz Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Anna Panas, Małgorzata Przybylska, 

Agnieszka Sikora, Halina Szczygieł, Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Michał Burak 

Uchwała Nr LXIII/498/2023 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Chojna na 2024 rok została 

podjęta i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Do punktu 7. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Chojna na lata 2024 -2036. 

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 

Skarbnik A. Górska - Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Chojna na lata 2024-2036 

odzwierciedla plan dochodów i wydatków od 2024 do 2036 roku, jak również plan przychodów 

i rozchodów. Dane zawarte w wieloletniej prognozie finansowej zostały tak skonstruowane, 

aby zostały zachowane wskaźniki zarówno z art. 242, jak i z art. 243 ustawy o finansach 

publicznych. W przedłożonym projekcie uchwały zawarto upoważnienie dla Pani Burmistrz do 

zaciągania zobowiązań związanych z realizacją przedsięwzięć zawartych w wieloletniej 

prognozie. Wśród tych 12 przedsięwzięć, które zawarte są również w uchwale budżetowej, jest 

m.in. budowa rurociągu tłocznego i kanalizacja sanitarna od miejscowości Strzelczyn do 

lokalnej oczyszczalni ścieków w Grzybnie, z limitem na 2024 w wysokości 806 tys. zł; 

przebudowa świetlic wiejskich w miejscowościach Jelenin, Strzelczyn, Godków Osiedle oraz 

budowa miejsca spotkań straży pożarnych w Krajniku Górnym, z kwotą 3.419.500; poprawa 

gospodarki ściekowej na terenie miejscowości Grzybno i Strzelczyn 2.704.950 złotych, z tym, 

że to zadanie będzie realizowane na przełomie jeszcze 2025 roku, limit 2.525.000 złotych. To 

zadanie jest finansowane z Rządowego Funduszu Polski Ład. Mamy również budowę nowego 

boiska wielofunkcyjnego z zadaszeniem przy Szkole Podstawowej nr 2 w Chojnie. Wartość 

zadania to 1.960.000 złotych. Mamy również zadanie związane z poprawą bezpieczeństwa 

ruchu drogowego przez poprawę stanu dróg na terenie gminy Chojna. Limit 1.897.500 złotych. 

Ostatnie zadanie, to poprawa bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu, jako remont 

nawierzchni na ulicy Narciarskiej w miejscowości Chojna. Wartość zadania to 1.204.605 zł. 

 

Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady odczytał uchwałę Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 22 listopada 2023 roku  

w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Chojna na lata 2024-2036. Następnie przystąpił do uruchomienia procedury 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chojna na lata 2024 -

2036. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bednarz, Radosław Karwan, Elżbieta Lach, Wojciech Łosowski, Beata Malecka, 

Bartosz Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, 

Agnieszka Sikora, Halina Szczygieł, Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Michał Burak 

Uchwała Nr LXIII/499/2023 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chojna  

na lata 2024 -2036 została podjęta i stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Do punktu 8. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/45/2019 Rady Miejskiej 

w Chojnie z dnia 28 lutego 2019 roku w sprawie poboru od osób fizycznych podatku 

rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości w drodze inkasa oraz określenia 

inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 

Skarbnik A. Górska – w projekcie uchwały dokonuje się zmiany inkasenta na terenie sołectwa 

Krzymów, w związku ze zmianą sołtysa tego sołectwa. Sołtysem został wybrany Pan Andrzej 

Szpilski. 

 

Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/45/2019 Rady Miejskiej w Chojnie z dnia 

28 lutego 2019 roku w sprawie poboru od osób fizycznych podatku rolnego, podatku leśnego  

i podatku od nieruchomości w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia  

za inkaso. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bednarz, Radosław Karwan, Elżbieta Lach, Wojciech Łosowski, Beata Malecka, 

Bartosz Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, 

Agnieszka Sikora, Halina Szczygieł, Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Michał Burak 

Uchwała Nr LXIII/500/2023 w sprawie zmiany uchwały Nr VI/45/2019 Rady Miejskiej  

w Chojnie z dnia 28 lutego 2019 roku w sprawie poboru od osób fizycznych podatku rolnego, 

podatku leśnego i podatku od nieruchomości w drodze inkasa oraz określenia inkasentów  

i wynagrodzenia za inkaso została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Do punktu 9. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia "Oceny aktualności studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Chojna  

oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego z uwzględnieniem decyzji  

o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu". 

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 

Do przedłożonego projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
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podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia "Oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Chojna oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego z uwzględnieniem decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu". 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bednarz, Radosław Karwan, Elżbieta Lach, Wojciech Łosowski, Beata Malecka, 

Bartosz Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, 

Agnieszka Sikora, Halina Szczygieł, Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Michał Burak 

Uchwała Nr LXIII/501/2023 w sprawie przyjęcia "Oceny aktualności studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Chojna oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego z uwzględnieniem decyzji o warunkach zabudowy  

i zagospodarowania terenu" została podjęta i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Do punktu 10. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. (Malinowa) 

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 

Naczelnik wydziału GN B. Krygiel - działka o numerze 43/2 położona w obrębie 5 miasta 

Chojna stanowi drogę wewnętrzną będącą współwłasnością osób fizycznych. Zgodnie z art. 8 

ust. 1a ustawy o drogach publicznych, do nadania nazwy drodze wewnętrznej stanowiącej 

współwłasność osób fizycznych, niezbędna jest zgoda Rady Miejskiej, ale również zgoda 

wszystkich współwłaścicieli. Wszyscy współwłaściciele wymienionej nieruchomości złożyli 

oświadczenie, w których wyrazili zgodę o nadanie nazwy ulicy, proponując jej nazwę ulica 

Malinowa. Potrzeba nadania nazwy ulicy związana jest z rozbudową budownictwa 

mieszkalnego jednorodzinnego, jak również nadania numeracji porządkowej nowym 

budynkom mieszkalnym. Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym do właściwości rady 

należy podejmowanie uchwał w sprawie herbu gminy, nazwy ulic i placów będącymi drogami 

publicznymi lub nazw dróg wewnętrznych. 

 

Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. (Malinowa) 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bednarz, Radosław Karwan, Elżbieta Lach, Wojciech Łosowski, Beata Malecka, 

Bartosz Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Anna Panas, Małgorzata Przybylska, 

Agnieszka Sikora, Halina Szczygieł, Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Michał Burak 

Uchwała Nr LXIII/502/2023 w sprawie nadania nazwy ulicy (Malinowa) została podjęta  

i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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Do punktu 11. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem o zniesienie i ustalenie 

urzędowej nazwy miejscowości Wilkoszyce, Gmina Chojna. 

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 

Naczelnik wydziału GN B. Krygiel - jest to kontynuacja wcześniejszych uchwał dotyczących 

wystąpienia z wnioskiem o zniesienie i ustalenie urzędowej nazwy miejscowości Wilkoszyce. 

Proponowana zmiana doprowadzi do zgodności z rozporządzeniem Ministra Rozwoju, Pracy i 

Technologii w sprawie ewidencyjności miejscowości ulic i adresów, który wskazuje, że nie 

można prowadzić numeracji porządkowej dla części miejscowości. Do tej pory Wilkoszyce 

stanowiły osadę wsi Mętno, lecz numeracja porządkowa była prowadzona jak od osady 

Wilkoszyce, samodzielnej osady. 

 

Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem o zniesienie i ustalenie urzędowej nazwy 

miejscowości Wilkoszyce, Gmina Chojna. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bednarz, Radosław Karwan, Elżbieta Lach, Wojciech Łosowski, Beata Malecka, 

Bartosz Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Anna Panas, Małgorzata Przybylska, 

Agnieszka Sikora, Halina Szczygieł, Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Michał Burak 

Uchwała Nr LXIII/503/2023 w sprawie wystąpienia z wnioskiem o zniesienie i ustalenie 

urzędowej nazwy miejscowości Wilkoszyce, Gmina Chojna została podjęta i stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Do punktu 12. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż z zastosowaniem 

bonifikaty lokalu mieszkalnego, położonego przy ul. Narciarskiej 55B/4 w Chojnie,  

na rzecz najemcy. 

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 

Naczelnik wydziału GN B. Krygiel - najemca zwrócił się z wnioskiem do Burmistrza Gminy 

Chojna o sprzedaż lokalu mieszkalnego położonego w Chojnie przy ulicy Narciarskiej 55B/4. 

Umowa najmu lokalu została zawarta w lutym 2020 roku. Czynsz opłacany jest na bieżąco,  

nie występują żadne zaległości. W związku z tym, iż umowa została zawarta krócej niż 5 lat, 

wymagana jest zgoda Rady Miejskiej w Chojnie.  

 

Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż z zastosowaniem bonifikaty lokalu 

mieszkalnego, położonego przy ul. Narciarskiej 55B/4 w Chojnie, na rzecz najemcy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Marek Bednarz, Radosław Karwan, Elżbieta Lach, Wojciech Łosowski, Beata Malecka, 

Bartosz Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Anna Panas, Małgorzata Przybylska, 

Agnieszka Sikora, Halina Szczygieł, Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Michał Burak 

Uchwała Nr LXIII/504/2023 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż z zastosowaniem 

bonifikaty lokalu mieszkalnego, położonego przy ul. Narciarskiej 55B/4 w Chojnie, na rzecz 

najemcy została podjęta i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Do punktu 13. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych 

wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników 

wieczystych.  

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 

Naczelnik wydziału GN B. Krygiel - uchwała ma na celu wypełnienie obowiązku ustawowego 

poprzez wskazanie warunków, jakie muszą zostać spełnione, aby użytkownik wieczysty mógł 

wnioskować o sprzedaż nieruchomości będącej w użytkowaniu wieczystym oraz zasad 

dokonywania sprzedaży takich nieruchomości. 

 

Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zasad przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych 

oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości 

gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bednarz, Radosław Karwan, Elżbieta Lach, Wojciech Łosowski, Beata Malecka, 

Bartosz Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Anna Panas, Małgorzata Przybylska, 

Agnieszka Sikora, Halina Szczygieł, Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Michał Burak 

Uchwała Nr LXIII/505/2023 w sprawie zasad przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych została podjęta i stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Do punktu 14. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy przez Gminę Miasto 

Szczecin Gminie Chojna z zakresu wychowania w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi.  

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 

Naczelnik wydziału USCO M. Andrzejewska - projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody  

na podjęcie współpracy z Gminą Miasto Szczecin w zakresie działań związanych z profilaktyką 

i rozwiązywaniem problemów alkoholowych osób uzależnionych od alkoholu. Na podstawie 

porozumienia, które zostanie zawarte na rok 2024, Gmina Miasto Szczecin za pośrednictwem 

Szczecińskiego Centrum Profilaktyki Uzależnień będzie udzielać pomocy gminie Chojna 
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realizując program edukacyjno-motywacyjny poprzez motywowanie zatrzymanych osób 

nietrzeźwych w celu podjęcia leczenia odwykowego. W związku z powyższym przedkładany 

jest niniejszy projekt uchwały w celu podjęcia. 

 

Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy przez Gminę Miasto Szczecin Gminie Chojna 

z zakresu wychowania w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bednarz, Radosław Karwan, Elżbieta Lach, Wojciech Łosowski, Beata Malecka, 

Bartosz Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Anna Panas, Małgorzata Przybylska, 

Agnieszka Sikora, Halina Szczygieł, Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Michał Burak 

Uchwała Nr LXIII/506/2023 w sprawie udzielenia pomocy przez Gminę Miasto Szczecin 

Gminie Chojna z zakresu wychowania w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi została 

podjęta i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Do punktu 15. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej  

w Chojnie na 2024 rok. 

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 

Do projektu uchwały nie było uwag. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Chojnie na 2024 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bednarz, Radosław Karwan, Elżbieta Lach, Wojciech Łosowski, Beata Malecka, 

Bartosz Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Anna Panas, Małgorzata Przybylska, 

Agnieszka Sikora, Halina Szczygieł, Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Michał Burak 

Uchwała Nr LXIII/507/2023 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Chojnie 

na 2024 rok została podjęta i stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Do punktu 16. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady 

Miejskiej w Chojnie na 2024 rok. 

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 

Do projektu uchwały nie było uwag. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Chojnie 
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na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bednarz, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Wojciech Łosowski, Beata Malecka, 

Bartosz Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, 

Agnieszka Sikora, Halina Szczygieł, Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Michał Burak 

Uchwała Nr LXIII/508/2023 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w 

Chojnie na 2024 rok została podjęta i stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Do punktu 17.  

Wolne wnioski i informacje. 

Informację o pracach podejmowanych w okresie międzysesyjnym przedstawiła 

Burmistrz B. Rawecka - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Goście. Okres 

międzysesyjny to okres grudniowy, okres podsumowań, w którym również uczestniczyliśmy 

w jarmarkach bożonarodzeniowych. 6 grudnia w Szkole Podstawowej Nr 1 odbył się jarmark, 

który został pięknie przygotowany przez dyrekcję szkoły, nauczycieli, obsługę szkoły i 

rodziców. Serdecznie im wszystkim dziękuję. Były ciepłe napoje w postaci gorącej czekolady 

i zupy dyniowej. Dziękuję również naszej spółce PUK, która wspomogła jarmark od strony 

technicznej. Na nich zawsze można liczyć. 11 i 12 grudnia odbył się jarmark bożonarodzeniowy 

przy Centrum Kultury, zorganizowany z wielkim rozmachem. Dziękuję Panu Dyrektorowi, 

jego pracownikom, wykonawcom, którzy się pokazali na scenie, za przygotowanie całej 

imprezy. I każdy, kto był, na pewno zasmakował zapachu świąt, ale też i przyjemnej atmosfery, 

którą stworzono. 14 grudnia uczestniczyłam w spotkaniu Stowarzyszenia Dirow, czyli Lokalnej 

Grupy Działania. Muszę pochwalić, że dzięki działalności Pani Dyrektor Elżbiety Lach i Pani 

Justyny Wartalskiej mieliśmy możliwość przygotowania wspólnych projektów i dalej to 

kontynuujemy. DIROW, to taka wzorcowa Lokalna Grupa Działania, która może być 

przykładem dla innych. Przypomnę, że mamy przygotowany już plan działania, całą strategię, 

na kolejne okresy rozdawania środków unijnych, dlatego też cieszę się, że gmina Chojna należy 

do DIROW. 16 grudnia uczestniczyłam w rozstrzygnięciu konkursu fotograficznego  

pn. „Krajobraz naszego regionu”, organizowanego przez Ośrodek Szkolno-Wychowawczy  

w Chojnie. Uroczystość rozdania nagród odbyła się w Miejskiej Bibliotece, w konkursie wzięło 

udział 42 uczestników, zarówno ze szkół podstawowych, jak i ze szkoły ponadpodstawowej.  

W składzie jury były osoby, które związane są z fotografią, m.in. panowie: Andrzej Stelmach, 

Cezary Kujawski i Przemysław Kaweński. Nagrodzone prace zostaną być może wykorzystane 

w albumie o naszym regionie. W tym samym dniu odbył się również jarmark w Szkole 

Podstawowej Nr 2, który został przygotowany również bardzo profesjonalnie. Tutaj również 

dziękuję dyrekcji, nauczycielom, obsłudze szkoły i rodzicom, a także sponsorom, którzy 

włączyli się w organizację tego jarmarku. 18 grudnia uczestniczyliśmy w wigilii Polskiego 

Związku Hodowców Gołębi, w czasie której wręczyliśmy puchary za loty gołębi. Te nagrody 

w postaci pucharu czy dyplomu bardzo dużo dla nich znaczą, bo prezentują wysoką formę, 

liczącą się w Europie. Przy okazji promują również naszą gminę Chojna. 18 grudnia 

uczestniczyliśmy w spotkaniu wigilijnym Amazonek, dlatego też z bólem serca informuję, że 

to stowarzyszenie uległo rozwiązaniu. Serdecznie dziękuję Pani Teresie, która stała na czele 

tego stowarzyszenia, że zechciała w nim być i dziękuję też Panu Sekretarzowi za jego pracę. 

To spotkanie było spotkaniem wigilijno-pożegnalnym, ale na spotkaniu styczniowym 

podziękuję wszystkim za działalność, za wysiłek, który tu włożyli. Jest też iskierka nadziei, że 
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być może znajdzie się jakaś pani, która dalej to poprowadzi. Uważam, że to stowarzyszenie 

powinno funkcjonować. 20 grudnia byliśmy również na spotkaniu świątecznym  

przygotowanym przez w Środowiskowym Domu Samopomocy. Dzisiaj uczestnicy mieli 

wystąpić na sesji z kolędami, ale jest to dla nich czas wolny, stąd też ich nieobecność.  

Braliśmy również w spotkaniu posezonowym z Odrą Chojna, w którym uczestniczyli 

zawodnicy, sponsorzy i oczywiście zarząd. Dziękuję tutaj szczególnie zarządowi Odry Chojna 

za tak dobrze przygotowaną imprezę, na której wszyscy świetnie się bawili. Wzruszającym 

spotkaniem było również spotkanie przedświąteczne z osobami samotnymi. Często mówimy, 

że jest to wigilia dla ubogich, ale jest to spotkanie osób często bardzo samotnych. Takich, które 

po prostu nie mają nikogo bliskiego. Uczulam zawsze, by spojrzeć z boku i zobaczyć, czy takie 

osoby są wokół nas. Okazuje się, że mamy ich mnóstwo, bo na to spotkanie dowieźliśmy prawie 

80 osób. Spotkanie było bardzo wzruszające, bo te osoby przyjechały po to, żeby spędzić 

odrobinę czasu z drugim człowiekiem. Były kolędy i był Mikołaj, a przy okazji były i prezenty. 

Serdecznie dziękuję wspólnocie Sanegidio, czyli wspólnocie Świętego Idziego, z panią Beatą 

Junosz na czele. Dziękuję całej grupie, zespołowi Caritas przy kościele pw. Świętej Trójcy w 

Chojnie, a także dziękuję paniom z Ukrainy, które włączyły się w przygotowanie tej imprezy. 

Dziękuję radnym, którzy się tam pojawili, naszym mieszkańcom i młodzieży. Jest to duża grupa 

osób, którą zdołałabym wymienić z imienia i nazwiska. Jednak to nie czas i miejsce, bo myślę, 

że oni wiedzą, ale nie czekają na podziękowania. Radość z dawania komuś odrobiny szczęścia 

przynosi więcej radości dającemu niż nawet temu biorącemu. Chciałam jeszcze gwoli 

wyjaśnienia przypomnieć, że byliśmy na spotkaniu z Fundacją Misie, która wspiera dzieci w 

traumie po stracie kogoś bliskiego. Na czele tej Fundacji stoi teraz Pani Marzena Polek-

Bakalarczyk, która organizuje takie akcje. Pani Marzenie dziękuję za zaangażowanie, za chęć 

pracy na rzecz takich osób. Pani Marzena mnie kiedyś spytała, czy ma wrócić do szkoły, czy 

zająć się fundacją? Powiedziałam jej, że fundacją, ponieważ w szkole można się zająć 

wszystkimi dziećmi, ale w fundacji zajmuje się szczególnymi dziećmi. Pamięta się o osobach 

starszych, ale w traumie wszyscy zapominają o dzieciach. Na koniec jeszcze chciałam 

przypomnieć mieszkańcom, że należy pamiętać o obowiązku umieszczania na budynkach 

tabliczek z numerami domów, najlepiej podświetlone. Z dniem 1 stycznia nastąpią zmiany w 

rozkładzie autobusów. Przypominam, że jest to transport publiczny. Dostosowaliśmy część 

rozkładów jazdy pod młodzież Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych i osoby starsze, ponieważ 

każdy może korzystać z tych autobusów. Mam też przyjemność poinformować, że 

wynegocjowałam z przewoźnikami, że osoby, które mają 70+ będą mogły jeździć autobusami 

za darmo. Warunkiem jest posiadanie naszej imiennej Kartę Mieszkańca. Na podstawie tej 

karty osoby starsze będą mogły korzystać z bezpłatnych kursów. Informuję też, że opłaty za 

gospodarowanie odpadami stałymi nie ulega zmianie i stawka pozostaje na tym samym 

poziomie, co w roku 2023 i 2022. Jest to kwota 28,50 zł przy braku kompostownika,  

z kompostownikiem 28 zł. Chcę także podziękować radnym za uchwalenie dzisiaj budżetu 

Gminy na 2024 rok, a także Wieloletniej Prognozy Finansowej. Chcę to sprawozdanie ładnie 

zakończyć, więc zapraszam wszystkich 13 stycznia na koncert zespołu Zakopower, który 

odbędzie się w Kościele Mariackim w Chojnie. Dziękuję uprzejmie.  

 

Sprawozdanie z prac burmistrza stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Informację dotyczącą spraw, które miały miejsce w okresie międzysesyjnym przedstawił 

Przewodniczący rady R. Karwan – 4 grudnia wpłynęła kserokopia wykazu nieruchomości 

niezabudowanej położonej w obrębie 7 miasta Chojna przeznaczonej do sprzedaży w drodze 

bezprzetargowej na poprawę warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej.  

12 grudnia wpłynęła informacja Ministerstwa Klimatu i Środowiska w związku z 

podejmowanymi przez Rady Gmin uchwałami w przedmiocie sprzeciwu wobec zmiany ustawy 
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prawo geologiczne i górnicze nawiązujące do działalności polegającej na podziemnym 

składowaniu CO2. Ministerstwo informuje, że podejmowane uchwały nie mają podstawy 

prawnej oraz, że nie istnieje żadne racjonalne uzasadnienie dla ich podejmowania. Wszystkie 

pisma są do wglądu w Biurze Rady. 

Radna M. Odróbka - Szanowna Pani Burmistrz, Wysoka Rado. Koniec roku to czas 

podsumowań, a co za tym idzie podziękowań. Bardzo się cieszę, że mogę w tej chwili złożyć 

na ręce Pani Burmistrz podziękowania za wyremontowanie dalszej części chodnika na ulicy 

Rogozińskiego, a także parkingu. Bardzo się cieszę, że udało się to jeszcze w tym roku zrobić. 

A nie byłoby tej inwestycji, gdyby nie wcześniejsze rozmowy Pani Burmistrz z Panem Starostą, 

gdyby nie współfinansowanie tego projektu, gdyby nie cały proces wyłaniania wykonawcy, 

gdyby nie wykonawcy, którzy mimo niesprzyjającej aury, bo było już zimno, bo padał deszcz, 

cały czas pracowali. Inwestycja na nasze oko, mieszkańców, jest wykonana bardzo ładnie, 

bardzo solidnie. Tak też bardzo za to dziękujemy. Napominając jeszcze, że na przyszły rok 

została zaplanowana wymiana mostku między ulicą Rogozińskiego a Szkolną, serdecznie 

dziękujemy, że bezpieczeństwo mieszkańców stawiane jest w naszej gminie na pierwszym 

miejscu. Cieszę się bardzo, że takie podziękowania mogłam złożyć. Dziękujemy.  

Burmistrz B. Rawecka - Odpowiem tylko pani Monice, że dziękuję przede wszystkim mojemu 

naczelnikowi Panu Łukaszowi Podleśnemu oraz wykonawcy, firmie Dankom, że mimo 

niesprzyjającej pogody, udało nam się zrealizować to zadanie w tak krótkim czasie. 

Jednocześnie chciałam przypomnieć, że mamy też zrobiony chodnik przy ulicy Łąkowej, do 

oznakowania pozostaje jedynie mostek, o którym wspominał radny Oleśków. Dokończyliśmy 

również inwestycję w Grzybnie ku zadowoleniu i bezpieczeństwa mieszkańców. Dziękuję.  

 

Do punktu 18. 

Zamknięcie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad i braku głosów dyskusji, przewodniczący R. Karwan 

zakończył i zamknął obrady LXIII sesji Rady Miejskiej w Chojnie. Na tym protokół 

zakończono. Koniec obrad godz. 14.00. 

 

Przewodniczący Rady 

Radosław Karwan 

 

 
Przygotowała: Teresa Będzak  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


